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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

ANAP kurucularından ve 
Genel İdare Kurulu üyesi 

Feridun Demsoy’la konuştum

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

09 Ağustos 2011 tarihli yazısıdır.

2’DE

Suriye 2

 4’TE

Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer / Fizik Mühendisi

ŞAŞIRMADIM

4’TE 4’TE

Dünyadaki bütün haber ajansları dün 
akşam saat 19.30’da yapılacağı açıklanan 
Dışişleri Bakanı Ahmet Davutoğlu’nun 
basın toplantısına kilitlenmişti.

Beklentiler aynıydı: Suriye çok kararlı, bu 
görüşmeden bir şey çıkmazdı! 

Hatta, skandal bile çıkabileceği şeklinde 
görüşler vardı.

Toplantı 6.5 saat sürünce, kısmen iyimser 
bir havaya girildi. Demek karşılıklı bir 
tartışma ortamı oluştu ki, toplantı bu kadar 
uzayabildi!

Ancak, saat 20.00’e doğru başlayan basın 
toplantısında görüldü ki, fare doğurması 
beklenen dağ, tahmin edildiği gibi fare 
doğurdu!

Güneydoğu Birlikleri eski Genel 
müdürü Feridun Demsoy, şimdi 
kendi kurduğu bir ihracat şirketini 
idare etmektedir.

Sayın Demsoy Anavatan Partisinin 
hem kurucu üyesi hem de Genel 
idare kurulu üyesidir. Ve ANAP 
kurucularından milletvekilliği 
istemeyen iki üyeden birisidir.

Konuşan: Osman TUZCU 

Cumhuriyet Halk Partisi Yüksek 
Disiplin Kurulu üyelerinin Mustafa 
Sarıgül için ihraç isteminin 
reddinin olumlu bir karar olduğunu 
belirten CHP Gaziantep Milletvekili 
Mustafa Yılmaz, bu karar üzerine 
CHP Genel Başkanı Deniz Baykal'ın 
olağanüstü kurultay çağrısı 
yapmasının da zorunluluktan 
kaynaklandığını söyledi. 

Yargısız infaz 
yapacaklardı

Çocukluğum ve üniversite çağım 
Ankara’da geçti. Ortaokul ve Lise 
dönemimde ise Ankara dışında yatılı 
okuduğum şehirlerde, günlük konulardan 
uzak yaşadığımı hatırlarım. Bu 1950 ve 
1960’lı yıllarda gelişen bazı siyasi olaylar, 
aklımda iz bırakmadı desem yalan 
olur. Sadece iktidarda kalabilmek adına 
çok oyunlar oynandı o tarihte, hafıza 
kayıtlarımda okuduklarım ve yaşadıklarım 
derin iz olarak kalmış. Sandık başında 
oy sayımında cinayet bile işlendiğini 
hatırlarım.

Gaziantep’in en önemli ürünleri arasında yer alan boz Antepfıstığı hasadı 
başladı, ancak çiftçi fiyat bakımından yine büyük hayal kırıklığı yaşıyor

Çiftçileri tüccara ve 
stokçulara mahkum 
etmeyin çağrısı yapan 
Şahinbey Ziraat Odası 
Başkanı Ali Çolak, 
Antepfıstığı mahsulünün 
değerinde pazarlanması 
gerektiğini aksi 
takdirde çiftçilerin zarar 
edeceğinin altını çizdi. 
‘’Hasat başlamadan 
ilgili kurumların 
ekonomik veriler 
göz önüne alınarak 
üretilen ürünlere fiyat 
belirlemesi faydalı 
olacak’’ ifadelerini 
kullandı.

Çiftçi, tüccar ve stokçulara Çiftçi, tüccar ve stokçulara 
mahkum ediliyormahkum ediliyor

Antep’te araştırma yapıldı 

Vatandaş, en önemli 
sorun hayat pahalılığı dedi

ASAL Araştırma, 26 ilde yurttaşa "Türkiye'nin en önemli sorunu 
nedir" sorusunu yöneltti. Ankete katılanların yüzde 64.6'sı Türkiye'deki 
en önemli sorunun ekonomi ve hayat pahalılığı olduğunu söyledi.
ASAL Araştırma 

"Türkiye Siyasi 
Gündem Temmuz 
2024 Araştırması"nı 
yayımladı. 
Araştırmada, 
siyasi partilerin 
seçmen desteği, 
siyasi partilerle 
ilgili kanaatler 
ve Haziran 
ve Temmuz 
ayı gündem 
konularıyla ilgili 
değerlendirmeler 
yer aldı.

Eğitim Sen Gaziantep Şube Kadın Sekreteri Gül Fidan Özpolat, 2023 
yılında en çok kız çocuğunun evlendirildiği ilin Antep olduğunu açıkladı

2023 yılında Antep’te 
960 kız çocuğu evlendirildi

Özpolat, ‘’Gaziantep’te geçtiğimiz yıl içinde 960 kız çocuğunun evlendirildiği görüldü. Son 
yıllarda TÜİK tarafından yayınlanan istatistiki verilere göre, her yıl çocuk yaşta evlilik oranlarında 
ilk üç sırada bulunan Gaziantep’te kayıtlara geçmemiş çok sayıda çocuk yaşta evlilik olduğunu 
bilmekle beraber resmi kayıtlara geçmiş resmi rakamlar da durumun vehametini gösteriyor’’ dedi. 

Son 10 yılda 16-17 yaş 
grubunda 334 bin 738 
kız çocuğu evlendirildi

TÜİK’in verilerine göre 2020 yılında 15-
17 yaş arasında 8 bin 154, 2021 yılında ise 7 
bin 190 çocuğun doğum yaptığını belirten 
Özpolat, ‘’Doğum yapanların 117’si 15 yaşın 
altındaki çocuklar oldu. 2022 yılında 16-
17 yaş grubunda evlenen kız çocuklarının 
toplam evlenmeler içindeki oranı yüzde 2,0 
oldu. 2001-2021 yılları arasında 15 yaş altı 20 
bin 895 çocuk doğum yaptı; 15-17 yaş arası 
ise 548 bin 488 çocuk doğum yaptı. 20 Nisan 
2021’de TÜİK’in yayınladığı İstatistiklerde 
Çocuk Raporu’na göre, son on yılda 16-17 
yaş grubunda toplam 334 bin 738 kız çocuğu 
evlendirildi’’ hatırlatmasını yaptı.

186 bin 14 çocuğun 
yüzde 13’ü cinsel suçlardan 

dolayı mağdur oldu
‘2020 yılında güvenlik 

birimlerine suç mağduru 
olarak gelen kız 
çocuklarının sayısı 78 bin 
642 oldu’ diyen Özpolat, 
‘’2021 yılında ise güvenlik 
birimlerine suç mağduru 
olarak gelen veya getirilen 
186 bin 14 çocuğun yüzde 
13,1’i cinsel suçlardan 
dolayı mağdur oldu.” 
dedi. 4’TE

Radyolojik görüntüleme 
ve tetkikler için bir yıl 

sonraya randevu veriliyor
Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 

Sendikası Gaziantep Eş Başkanı 
Yılmaz Sucu, yeni Sağlık Bakanı Kemal 
Memişoğlu’nun, ‘En büyük amacımız 
önce hasta memnuniyeti, sonra çalışan 
memnuniyeti’ sözlerine tepki gösterdi

Emekliler, Karkamış 
Antik Kenti’ni gezdi
Şehitkamil Belediye Başkanı 

Umut Yılmaz, emeklilerin sosyal 
hayatını zenginleştirmek ve 
tarih bilincini artırmak amacıyla 
önemli bir projeye imza attı. 4’TE

Özel güvenlik 
görevlileri saldırıya 
maruz kalıyorlar

Özel güvenlik 
görevlilerinin fiziksel 
saldırıya maruz kaldığını 
hatırlatan Güvenlik İş 
Sendikası Gaziantep İl 
Başkanı Mehmet Fatih 
Genç, ‘’Özel güvenlikler 
görevlerini yerine 
getirirken, zaman zaman 
fiziksel saldırıya uğramakta, 
sözlü tacize maruz kalmakta 
ve hatta hayatlarını 
kaybetmektedirler.” dedi. 4’TE

Binlerce vatandaş sigorta mağduru
Gaziantep Sigorta Acenteleri Dernek Başkanı İhsan 

Yiğit, zorunlu sigorta yaptırmak isteyen vatandaşın 
sigorta şirketi bulmakta büyük zorluk yaşadığını belirtti.

4’TE

Gül Fidan 
Özpolat

4’TE



Beklentiler aynıydı: Suriye çok 
kararlı, bu görüşmeden bir şey 
çıkmazdı! 

Hatta, skandal bile çıkabileceği 
şeklinde görüşler vardı.

Toplantı 6.5 saat sürünce, 
kısmen iyimser bir havaya girildi. 
Demek karşılıklı bir tartışma 
ortamı oluştu ki, toplantı bu 
kadar uzayabildi!

Ancak, saat 20.00’e doğru 
başlayan basın toplantısında 
görüldü ki, fare doğurması 
beklenen dağ, tahmin edildiği 
gibi fare doğurdu! Fındık faresi 
değil de, tarla faresi diyelim, 
kapıyı birazcık açık bırakalım.

Basın toplantısında Davutoğlu 
diplomasinin diliyle epey bir 
şeyler söylemeye çalıştı ama 
bence özeti şuydu:

“Suriye ile mutabık olduğumuz 
konular oldu.” 

Evet, geri sayım başladı!
Eskiden beri duyarız; Suriye 

siyaseti çok iyi bilir!
Ortadoğu’nun çamurunda 

yoğrulmuş Suriyeli siyasetçilerin 
gerçekten de geliştirdikleri 
pragmatik taktikleri vardı.

Oyunu kesinlikle kendi 
sahalarında kabul etmiyorlar. 
Rakip veya komşu sahaya yığıp, 
ofansif oyunu tercih ediyorlar.

Bir örnek, 2005 yılında 
öldürülen Lübnan Başbakanı 
Refik Hariri’nin Hizbullah 
örgütü (katillerin isimleri 
bile mahkeme tarafından 
açıklanmıştı) tarafından 
katledildiği Hollanda’daki 
uluslararası mahkeme tarafından 
tescillenmişti. Gerçi Lübnan 
henüz resmi bir açıklanma 
yapamadı çünkü olay orijinal 
‘Bir Suriye Yapım’ıydı. Açıklama 
bölgeyi çok gerecekti. Ama artık 
yapılabilir! Zaman çok uygun 
hale geldi. Erman Toroğlu’nun 
Aziz Yıldırım’dan henüz şikayetçi 
olması gibi!

Suriye yalnız sivilleri 
öldürmüyor, siyasetçileri de 
gözünü kırpmadan sonsuzluğa 
gönderiyor!

Hani, kısa süre önce istifa eden 
Suriyeli Savunma Bakanı General 
Ali Habib vardı ya, siz sağolun...

Eski Bakan’ın öldüğü bile henüz 
resmen açıklanmadı, nedeni de 

ülkenin en güçlü ailelerinden 
birine mensup olması ve bu 
durumun yaratacağı kargaşadan 
uzak durma isteği. iyi mi?

Londra’da yayınlanan el fiark el 
Asvat gazetesi, Habib’in Hama’da 
düzenlenen operasyona karşı 
çıktığı ve bu nedenle görevden 
alındığını/istifa ettirildiğini iddia 
ediyor.

Habib’in Esad’a karşı darbe 
yapmaya hazırlanan Alevi bir 
gruba mensup olması nedeni ile 
öbür dünyaya havale edildiği yine 
iddia ediliyor.

Habib’in mensubu olduğu 
ailenin Esad ailesinden çok daha 
geniş olduğu, gelecekte Suriye’nin 
lideri olabilecek kapasiteye 
sahip değerli bir insan olduğu 
biliniyordu.

işte, bize eskiden sitayişle 
anlatılan Suriye’nin siyaset 
becerisi buymuş! 

Entrika, hile, desise ve cinayet!..

GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
OKUTUCU ECZANESİ

Bey Mahallesi İstasyon Caddesi No:13/F (Özel Hayat 
Hastanesi Yanı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422303399
YAGIZ ECZANESI

Cumhuriyet MhAyla Alevli Sağ.Ocğ.Yanı(19 Mayıs Lise 
Civ.) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 338 10 77
ESRA NUR ECZANESİ

Perilikaya Mahallesi 98105 Nolu Sokak No:4/A 
(Abdülkadir Yüksel devlet hastanesi acil yanı ) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0552 723 2027
PINAR ECZANESI

Fıstık Araştırma Karşısı-Cergibozanlar Market Arkası-
Konak Mah. / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422278584
ŞEHİR ECZANESİ

İBNİ SİNA MAHALLESİ 190011 NOLU CADDE 
NO:3/FC (Şehir Hastanesi Poliklinik Kapısı Karşısı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 502 12 82
AÇIKBAŞ ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 120208 Nolu Cadde No:3/110-111 
ÖZEL DEFA LIFE HASTANESi ACİL ÇIKIŞI KARŞISI / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0537 065 56 59
ÖZGEM ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85280 nolu cadde Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yani no:17/c winmar arkasi / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 503 44 00

YENI UMUT ECZANESI
Karataş 1 Bölge (Winmar Karşısı-Barbaros Ersaatçi 

Camii Arkası) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 371 60 90

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
GENCO DERMAN ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAHALLESİ KUDÜS CADDESİ 
NO:34/B (MÜCAHİTLER ERSİN ARSLAN KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 326 64 32

GÜREL ECZANESİ
Doktorlar Sitesi Altı N:64 (Çetinkaya Karşısı) 3258998 / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0532 367 97 55

PERİ ECZANESİ (ŞEHİTKAMİL)
İBRAHİMLİ MAHALLESİ 35153 CAD. NO:13/D 

(taylan doğan koleji civarı ) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0532 487 23 60
GÜLŞEN ÇAYIRLI ECZANESİ

Osmangazi mah. Ahmet sireci bulvarı no:12/A (Metro 
Arkası Balkon Cafe ilerisi) /

 ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 321 42 10

CEYLAN ECZANESI
Göllüce Mh. 75.Sk (İnayet Topçuoğlu Tıp Merkezi 

Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 235 69 98

DOGRU ECZANESI
Zeytinli Mah. Çetin Emeç Caddesi No:9/A Şehitkamil/

GAZİANTEP (Kalender Plaza Kavşağı ,Shell Petrol Yanı) 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423241933
CUMALİ IŞIK

BURAK MAHALLESİ 06014 NOLU CADDE NO:16/A / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03422414142

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
09 Ağustos 2011
tarihli yazısıdır

Suriye 2 

 Bir teklif 
Başbakan Recep Tayyip 

Erdoğan, insanların aç kalması 
konusunda olağanüstü duyarlı.

Bu aynı duygu, varlıklı 
Gaziantepliler’de de fazlası 
ile var. Kıtlık günlerinden 
gelenler, yokluğu görmüş olan 
bugünün varlıklı Antepliler’i, 
insanların yataklarına aç 
gitmelerinden herkesten fazla 
rahatsız olurlar.

Televizyonlarda görülen 
yürek parçalayacı aç 
Afrikalılar’ın görüntüleri, 
özellikle ramazan ayında, 
herkes gibi Antepliler’i de çok 
rahatsız etti. 

Başbakanlık, Afrika’daki 
açlara yardım konusunda 
genelge yayınladı. Gıda 
yardımı için vergi muafiyeti ve 
kargo desteği getirildi.

Başbakan’da, 17 Ağustos’tan 
sonra bizzat Somali’ye gitmeye 
karar verdiğini önceki gün ilk 
kez bakanımız Fatma Şahin 
açıklamıştı.

Benim teklifim, 

Gaziantep’ten yapılacak 
yardımın Başbakanlık 
koordinasyonu ile değil de, 
bizzat Gaziantep’in yardım 
paketi olarak Gaziantep’i 
temsilen Somali’ye gidecekler 
tarafından teslim edilmesi.

Gıda Sanayii gelişmiş, 
yardımda rakip tanımayan 
Gaziantepliler için bunun 
bir prestij meselesi olduğunu 
düşünüyorum.

Bakanımız Fatma 
Şahin’in önderliğinde, 
Meslek Odalarımızın 
koordinesinde bu iş süratle 
neticelendirilebilir. 

Bizzat Başbakan oradayken 
Gaziantep’in farkındalığını 
bütün dünyaya gösterebiliriz.

Bir ihracat kenti olan 
Gaziantep’in eline böylesine 
ulvi bir fırsat zor geçer.

Dünyadaki bütün haber ajansları 
dün akşam saat 19.30’da yapılacağı 
açıklanan Dışişleri Bakanı Ahmet 
Davutoğlu’nun basın toplantısına 
kilitlenmişti.

Aykut Tuzcu’nun 
10 Ağustos 2011
tarihli yazısıdır

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP), 
belediyelerinin Sosyal Güvenlik 
Kurumu (SGK) borçlarıyla 
sıkıştırılmasına karşı adımlar 
atmaya hazırlanıyor. Borçların 
neden daha önce istenmediğini 

sorgulayan CHP kurmayları, “2019 
yerel seçimlerinden beri engeller 
çıkarılıyor. Kaynaklar azalttı, 
gelirlerdeki kesintiler arttı. Şimdi 
de ‘hizmet edemiyorlar’ algısı 
oluşturulmak isteniyor" dedi. CHP, 

belediye başkanlarıyla toplantılar 
düzenleyerek gelir artırıcı önlemler 
üzerinde çalışacak.

Cumhuriyet'in haberine göre, 
CHP yetkilileri, ilerleyen günlerde 
belediye başkanlarıyla yapacakları 
toplantılarda gelir artırıcı adımları 
ele alacaklarını belirtti. “1-3 
Ağustos tarihlerinde Burdur’da, 
genel başkanımızın da katılımıyla 
il belediye başkanlarımız bir 
araya gelecek. Toplantının asıl 
gündemi et ve süt fiyatlarının 
tüketiciye yansıması ve sektörün 
sorunlarıydı, ancak son gelişmeleri 
de değerlendireceğiz. Daha önce 
de engellerle karşılaştık ama 
hizmetimize devam ettik" dediler.

CHP yetkilileri, belediyeye ait olup 
kirasız kullandırılan yerler için de 
acil önlemler alacaklarını belirtti. 
“Yeni devraldığımız yerlerde, önceki 
dönemlerde vakıflara ve yandaşlara 
ücretsiz verilen dükkânlar, arsalar 

var. Bu fiziki işgalleri kaldıracağız. 
Örneğin, bina bir vakfa verilmiş ve 
oraya yurt yapılmış, dükkân işgal 
ettirilmiş, hâlâ kirası ödenmiyor. 
Bu yerlerin geri kazanılmasını ve 
gelirlerin dönmesini sağlayacağız” 
dediler.

Borçların neden daha önce 
istenmediğine ilişkin konuşan 
CHP yetkilileri, “2019 yerel 
seçimlerinden beri farklı engeller 
çıkardılar. Kaynakları azalttılar, 
gelirlerdeki kesintileri artırdılar. 
Şimdi de aynısını yapmak, ‘hizmet 
edemiyorlar’ algısı oluşturmak 
istiyorlar. Ciddi ekonomik kriz 
var ve CHP’li belediyeler kendi 
yükümlülüklerinin yanında sosyal 
yardımlar yapıyor. İktidar bu 
hizmetleri partizanca engelliyor. 
Yıllarca kendi yönetimindeyken 
almadıkları SGK borcunu da bu 
yüzden istiyorlar. Yani halka kötülük 
ediyorlar” dediler. cumhuriyet

CHP, SGK borçları 
baskısına karşı 

hamleye hazırlanıyor İlk hedef vakıf işgalleri
CHP, belediyelerin SGK borçlarıyla sıkıştırılmasına karşı harekete geçiyor. İlk 

adım olarak vakıf işgallerini kaldırmayı hedefleyen CHP, belediye başkanlarıyla 
Burdur'da toplantı yaparak gelir artırıcı önlemler üzerinde çalışacak.

İkinci el araç pazarında artan 
fiyatlar ve sıfır araçlar için yapılan 
kampanyalar nedeniyle son 5 yılın en 
düşük Haziran ayı yaşandı. Durgunluk 
oto pazarlarında bekleme sürelerini 
uzatırken, otomotiv sektöründe 
ekspertiz ve servis işletmeciliği 
yapan Ilgın Doğan, ''Pandemi de 
dahil ve yaşadığımız doğal afetlerde 
bile bu kadar dip seviyeye uzun süre 
yaşamamıştık. Şu anda son bir yıl 
piyasa hiç hareketlenmeden sürekli dip 
seviyelerde” dedi.

'Piyasada sıcak para yok'
Son bir yılda hiçbir şekilde 

piyasalarda bir hareketlilik 
yaşanmadığını dile getiren Ilgın 
Doğan, ''Ekspertiz olarak son 5 

yılda piyasanın en dip seviyesini şu 
anda yaşıyoruz. Pandemi de dahi 
ve yaşadığımız doğal afetlerde bile 
bu kadar dip seviyeye uzun süre 
yaşamamıştık. Şu anda son bir yıl 
piyasa hiç hareketlenmeden sürekli dip 
seviyelerde. Daha önceden yaşanan 
daralmalarda birkaç ay piyasanın 
daralması ondan sonra açılması ve 
eski seviyesine ulaşmasını görüyorduk. 
Bize göre bunun da en büyük unsuru 
insanların kredilere ulaşamaması 
ve kredi faiz oranlarının çok yüksek 
seviyede olması, sıcak paranın piyasada 
olmaması” şeklinde konuştu.

'Ekspertiz firmalarının 
kapanma seviyesinde'

Ekspertiz işletmelerinin ciddi bir 

şekilde süreçten etkilendiğini ifade 
eden Doğan, ''Hiç hareketlenmeden 
bir yıl boyunca bu kadar uzun sürede 
biz bu daralmayı yaşamamıştık. Şu 
an Türkiye'de 3 bin 500'ün üzerinde 
ekspertiz firması, işletmesi var. 
Ortalama her işletmede 5 tane 
çalışan personel var. Ciddi bir 
istihdam mevcut ama şu anda tek 
tek ekspertiz firmalarının kapanma 
seviyesine, kapanmaya başladığını 
görüyoruz. Galeri sayılarında düşüş 
var. Galericiler artık alım satımı 
bırakıp farklı işleri yöneliyor. İkinci 
el piyasası hem ekspertiz hem galeri 
otomotiv sektörü çok ciddi bir şekilde 
bu olaydan etkilenmiş vaziyette'' dedi.
sputnik

İkinci el piyasası son 5 yılın en dip seviyesini gördü

'Ekspertiz firmaları kapanma seviyesinde'
İkinci el otomobil satışı, 5 yılın dip seviyesine indi. Sıfır otomobillerdeki kampanyalı satışlar, krediye 

erişimin olmadığı ikinci el otomobil pazarını daralttı. TÜİK'in motorlu kara taşıtları istatistiklerine 
göre haziranda ikinci el otomobil pazarı bir önceki yıla göre yüzde 25 daralarak 485 bin adette kaldı.

CHP Genel Başkanı Özgür Özel’in 
"Recep Tayyip Erdoğan'ın talimatıyla 
CHP'li belediyelere mali darbe 
girişimi” olarak değerlendirdiği 
SGK borçlarının ödenmesi gündemi 
sürüyor. Hazine ve Maliye Bakanlığı 
ile Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı'nın başlattığı çalışmaya 
göre, belediye borçlarının tahsilat 
süreci iki aşamalı yürütülecek. 
Taşınmaz devirleri suretiyle borçların 
ödenmesine imkân veren uygulama 
geçen yıl çıkarılan bir yasa ile 2028 yılı 
sonuna kadar uzatılmıştı. Belediyeler 
isterlerse, mülkiyeti kendilerine ait olan 
taşınmazları borçlu oldukları kuruma 
devrederek borçlarını ödeyebilecek.

Yeniden yapılandırma, taksitlendirme 
gibi seçeneklere rağmen, ödeme 
yapılmıyorsa, icra takipleri başlatılacak 
ve borçlar haciz yoluyla tahsil edilecek.

Türkiye gazetesinde yer alan 
habere göre, AKP kaynakları “Meclis 
açıldığında gündeme gelecek yeni 
düzenleme ile yerel yönetimlerin 
tahakkuk eden vergileri ile sosyal 
güvenlik primlerinin, idarelere 
ödenecek vergi gelirleri payından 
kaynakta kesilmesini istiyoruz. Böylece 
belediyelerin yeni borç birikimlerinin 
de önüne geçilmesini hedefliyoruz” 
dedi.t24

SGK borcu iki aşamada 
tahsil edilecek 

İsteyen belediye arsa 
ile ödeyecek
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Güneydoğu Birlikleri eski Genel müdürü 

Feridun Demsoy, şimdi kendi kurduğu bir ihracat 
şirketini idare etmektedir.

Sayın Demsoy Anavatan Partisinin hem kurucu 
üyesi hem de Genel idare kurulu üyesidir. Ve 
ANAP kurucularından milletvekilliği istemeyen 
iki üyeden birisidir.

Anavatan partisi iktidara geçtikten sonra 
Feridun Demsoy'un arpa ihracatından bir hayli 
para kazandığı söylentisi çıktı. Bu söylenti 
öylesine dallandı budaklandı ki, daha geçen 
hafta gazetemize telefon eden bir vatandaş 
şöyle konuşuyordu: “Duydunuz mu, Feridun 
Demsoy bugün elini soğuktan sıcağa vurmadan, 
sermaye bağlamadan, ihracat yapmadan sadece 
elindeki arpa ihraç lisansının küçük bir kısmını, 
başkasına devrederek 100 milyon lira kazandı... 
Arpa lisansının tamamı 500 milyon lira gelir 
sağlayacak... Demsoya...” 

Bu söylenti kahvelerde, dükkanlarda, evlerde 
devam edip gidiyordu. Bir gün sayın Demsoy’a 
telefon ettim. Teypli olmak şartı ile sizinle bir 
sohbet toplantısı yapabilir miyiz, dedim. Demsoy, 
bu teklifi memnunlukla karşıladı.

Aşağıda Feridun Demsoy’la yaptığımız 
konuşmayı noktası virgülüne dokunmadan aynen 
yayınlıyoruz. 

Soru: Parti Ankara'da kuruldu, siz 
Gazianteplisiniz. Nasıl oldu bu iş?

-Ben Güneydoğu Birlikleri Genel Müdürü 
iken. Sayın Özal DPT Müsteşarı idi. O sıra 
Ziraat Bankasından kaynaklanan bir kredi 
darlığı olmuş idi. Bu kredi sistemi özel sektöre 
uygulanıyordu. DPT'dan onaylanan bu krediye 
müracaat ettik. Sayın Özal'la tanışmamız 
burada başlar. Krediyi önce bize uygulamak 
istemediler. Sayın Özal’a meseleleri anlatabilme 
heyecanımız, bir şeyler yapma çabamız ve 
geçmişteki gayretlerimiz hoşuna gitmiş olmalı ki 
bu krediyi Özal bize kullandırmak istedi. Daha 
sonra Sayın Özal Amerika'ya Dünya Bankası 
Başkan yardımcılığına tayin oldu. Ben de o 
sıra Amerika'da idim. Kendisini ziyaret ettim. 
Beni evinde ağırladı. Bu ikinci karşılaşmamız 
oldu. 3-4 saat süren yemekte Özal, Gaziantep'le 
ilgili sorular sordu. Mesela Sanko'daki iade 
anlaşmazlıklarını, Gateksin durumunu, Polonya 
ile altın anlaşmasını sordu. Ben cevaplayamadım. 
Özal «Yok olmaz, etrafını görmelisin» dedi. 
Samimi bir yemek oldu. Ondan sonra Özal, 
Türkiye'ye geldi. Başvekalet Müsteşarlığına 

atandı. Kendisini gidip ziyaret ettim. Daha 
sonra Başvekil yardımcılığına geldi. Toplantıya 
arkadaşım Cevdet gitmisti. Beni sormuş. «Orda 
bize şöyle hareket edin» diyerek. Dünyanın fiyat 
kongüktürü, fiyat politikası hakkında bilgi verip, 
işaret yaptı. Bir gün yazıhanede otururken telefon 
çaldı. Sayın Özal aradı. Bana «Ben siyasi bir 
çalışmanın içine girsem ne dersin» dedi. Ben de 
«Özü sözü bir olan, kafasına koyduğunu yapan ve 
yaptığının da iyi olmasına çalışan bir kişi havası 
yaratmaya başladınız Türkiye'de» dedim. «Politik 
hayatta bu bir güvendir. Bunu, siz, şimdiden 
yaratmışsınız. Ben girmenizi tavsiye ederim. İyi 
teknisyen, iyi bir devlet adamı sıfatıyla ortaya 
çıkın Bu millet size güvenini devam ettirecektir. 
Ben tavsiye ederim» dedi. Daha sonra Vehbi 
Dinçerler beni aradı. «Biz Özal'la bir parti 
kuruyoruz. Bize yardım edin» dedi «Baş üstüne» 
dedim. İşe girdik. 

Soru-Gaziantep'te Anavatan partisi adeta 
ikiye ayrılmış gibi. Taşarcılar ve Bakancılar diye 
adlandırılan bu bölünme için düşünceniz nedir? 

Cevap-Samimiyetle söylüyorum ki, ne Milli 
Eğitim Bakanımız Dinçerler, ne de Taşar böyle 
bir ayrım taraftarı değildir. Ancak politikada, 
iki büyük kişiyi istismar etmek isteyenler var. 
Her iki arkadaşımız da bunu önlemeye çalıştılar. 
Önümüzdeki günlerde bu fırsatçılara imkan 
vermemenin örneklerini göreceğiz. 

Soru-Siz ne işle uğraşıyorsunuz? Bir arpa 
söylentisi var. Herhalde duymuş olacaksınız. 
Emeksiz 500 milyon lira kazandığınız söyleniyor. 
Bu konuda bir açıklama yapmak ister misiniz?

Cevap-Bu soruyu sorduğunuza çok memnun 
oldum. Aslında politik çalışmalarda bu soruyla 
çok karşılaştım. Ama bir türlü açıklama fırsatı 
bulamamıştım. Yıllardır üzerine ihtisasla 
çalıştığım konu hububat ve bakliyat. Arpa 
almak, satmak ve ihraç etmek, uğraş konularım. 
Diğer sorunuza gelince, Hazine ve Dış Ticaret 
Müsteşarlığı, İhracatçılar Birliği, gümrüklerden 
tespit edilecek kayıtlardan, ihracatımızın 10 
bin ton olduğu tespit edilebilir. Bunun bin 500 
tonu arpa ihracatının serbest olduğu dönemde, 
8 bin 500 tonu da arpa ihracatının lisansa 
bağlandığı dönemde yapılmıştır. 500 milyon 
lira para kazandınız deniyor. 500 bin lirayı 
10 bin tona böldüğünüzde kiloda 50 lira para 
kazanmam gerekir. Zaten arpanın kilosu 34 
lira ile, 47 lira arasında fiyat gösterildi. Diğer 
masrafları da ekleyelim. Arpanın alış kilosuna 
50 lira diyelim. Demek ki biz arpayı 100 liraya 
satmışız. Bu 50 dolar eder. Dünyada bu fiyata 

arpa alacak ülke göremiyorum. 50 liralık malda 
50 lira para kazanılmaz. Zaten konunun kasten 
ortaya atıldığı bellidir. İşin açıklamasına gelince 
Türkiye'de, 1984 yılında arpa iki safha geçirir. Bir, 
Temmuz 10'undan önceki dönem, bir Tem muz 
10'undan sonra ki dönem. Temmuz 10'undan 
önceki dönemde arpa ihracı serbesttir. Biralık 
arpa, beyaz arpa ihracatı serbest idi. Yemlik arpa 
ihracatı serbest değildi. Tamamen yasaktı. Fakat 
o sıra biralık arpa adında, yemlik arpanın biralık 
arpa diye ihraç edildiği hükümet tarafından 
öğrenilince, konuya el konuldu. Arpa üretiminin, 
tüketimimize yetip yetmeyeceği, tartışılıyordu. 
Bu sözünü ettiğim 10 Temmuz’a birkaç gün 
kadar biralık arpa ve yemlik arpanın birkaç 
gün ihracatı durduruldu. O tarihe kadar biz, 
bin 500 ton arpa ihraç etmiştik. Bu durdurma 
2, ya da 3 gün sürdü. Ondan sonra hükümet 
buna bir düzen getirdi. Arpanın hükümet 
lisansı ile ihraç edileceği belirtildi. Bazı kurallar 
kondu. Biz bu kurallara uyduk. Bunlar 1-Arpa 
ihracatı için ya akredif ya da para getirmeli 
idi 2-Fiyat kompozisyonu getirmeli. (Bu fiyat 
hükümetin düşündüğü fiyatın üstün de ise izin 
veriliyordu) idi. "3-Biz de akreditif getirdik. 
Bizim zaten önceden akreditifimiz gelmişti. 
Bizim akreditifimizin eski olması, akreditif 
fiyatımızın rakiplerimize göre yüksek olması 
sonucu, 20 bin ton başvurduğumuz halde, 8 bin 
500 tona izin verildi. En tabii hakkımızı aldık. 
Siyasi nüfuzumuzu kullanmadık. Böyle bir şeye 
tenezzül etseydik, 8 bin 500’le yetinmezdik. Arpa 
ihracı 26 Aralığa kadar 100 bin ton olarak, 50 
bin ton, 50 bin ton ayrı ayrı verildi. Birinci 50 
bin ton da 8 bin 500 aldık. İkinci 50 bin tonda 
müracaatımıza rağmen alamadık. 26 Aralık'tan 
sonra, 100 bin ton daha lisans verildi. İhracatın 
cazibesini kaybetmesinden dolayı az başvuru 
oldu. Bundan biz, 5 bin ton lisans aldık. Bu 
iddiaların hepsini reddederim. Kazandığım 17 
milyon liradır. Bu iddianın ak sini kanıtlayana, 
kazandığımın hepsini vermeye hazırım. Biz resmi 
islerin hesabım her zaman her yerde devlete 
vermişizdir. icabettiği her yerde vermeye hazırız. 
Özel işlerimizin hesabım, esasen her gün evde 
eşimize veriyoruz. ANAP iktidarı siyasi nüfus 
suistimaline katiyen müsaade etmez. Hükümette 
kaldığı sürece de buna müsaade etmeyecektir. Bu, 
iktidarımızın önde gelen prensibidir. Herkes bunu 
kafasına yerleştirmelidir. Kaldı ki prensibimizden 
dolayı milletin huzuruna her zaman rahatlıkla 
çıkabiliyoruz. 

Soru-Gaziantepliler hu dönemi Gaziantep 

için büyük bir şanslılık olarak görüyorlar. Bu 
şansımızı iyi kullandığımız kanısında mısınız?

Cevap-Bu dönem gerçekten şanslı bir dönem. 
Ancak kısa zamanda sabırsızlık gösterip, 
şanssızlık, şansa dönüştü mü diye düşünmek 
yanlış olur, ürkendir, beklemek gerek.

Soru-Yüksek düzeyde bir idareci olarak 
Gaziantep'te partinizi idare edenlerin, basınla 
ilgisini beğeniyor musunuz? 

Cevap-Bugüne kadar partimizde hatalar oldu. 
Ancak 17 Şubat İl seçimlerinden sonra seçilen 
arkadaşların daha dikkatli olacağına inanıyorum. 
Arkadaşlarım basınla olan münasebetlerine daha 
dikkat edecek. Yapılan hatalardan vazgeçilecek. 

Soru-Belediye ve belediyecilik hizmetleri bir 
yerde seçimleri kazanmak için önem taşır. Yani 
çalışkan ve halka hizmet vermeyen belediye 
başkanları da partisi ne oy kaybettirir. Siz iktidar 
olan Anavatan partisinin genel idare kurulu üyesi 
olarak, Gaziantep Belediyesinin çalışmalarını 
nasıl görüyorsunuz? Belediye Başkanı bu 
çalışmalarıyla partinize oy kazandıra bilir mi? 

Cevap-Gaziantep'in problemleri çok. Hızlı bir 
kentleşme var. Bu yüzden belediye, ihtiyaçları 
sıraya koymalıdır. Bizim belediyenin çalışması 
henüz bir yıllık bile değil. Not vermenin zamanı 
erken. Belediye başkanının çalışmamasının, bir 
partiye oy kaybettireceği inancındayım. Bizim 
belediye başkanımızın, geçmiş deneyimlerden 
ders alan davranışları ile bundan sonra oy 
kaybettirmeyeceğini ümit ediyorum. 

Soru-Anavatan partili olarak, seçilen Gaziantep 
Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu'nun en 
büyük özelliği, şimdilik, adam dövmek ve 
küfretmekte yoğunlaşıyor. Belediye Başkanının 
bu tutumunu nasıl karşılıyorsunuz? Arpacıoğlu 
bu hareketleriyle partinize sevgi mi, nefret mi 
kazandırıyor? 

Cevap-Bu davranışları tasvip etmek mümkün 
değil. Aslında belediye başkanının bu davranışları 
hangi psikoloji ile yapıyor bilmiyorum. Gönlüm 
bunların yapılmadığını söyletmek istiyor. Bu 
davranışlar kimseye bir yarar getirmez, bir takım 
şeyleri götürür. Belediye Başkanımıza daha çok 
şey kaybettirir. 

Soru-Gaziantep’teki bugünkü siyasi havayı nasıl 
değerlendiriyorsunuz? Belediye Başkanının pasif 
tutumu ile, bundan sonraki seçimlerde, partinizin 
Gaziantep’ te yeni bir seçim kazanacağına ihtimal 
veriyor musunuz? 

Cevap-Bu bir yılı, şehri tanıma, meseleleri 
gözden geçirme devresi olarak kabul edersek, 
bundan sonra tatbik etme devresidir. Bunun 

Gaziantep için iyi geçeceğine, güzel şeyler 
yapılacağına inanıyorum. 

Soru-Siz, Nazmi Başel ve Mustafa Taşar’ın 
bir şirketi olduğundan bahsediliyor, Böyle bir 
ortaklığınız var mı? 

Cevap-Nazmi Başel'in gayet güzel bir işi var. 
Benimle ortak olmaya ihtiyacı yok. Bugün hiç bir 
ortaklığımız yok, aksini kimse ispatlayamaz. 

Soru-Gaziantep'in kalkınmada öncelikli iller 
arasına alınıp sonradan çıkarılması konusunda 
bir etkinliğiniz olamaz mıydı? Ağırlığınızı 
koydunuz mu? 

Cevap-Bunun için pek çok girişim olmuştur. 
Başbakan'a bizzat söyledik. Öncelikli iller, Devlet 
Planlama Teşkilatının kendi ölçümlerine göre, 
kabul ettiği bir konudur. Şöyle ki, Gaziantep 
geri kalmış yöreler listesinden çıkarılmışsa 
da, Gaziantep’teki bazı yatırımlar cinslerine, 
büyüklüğüne göre bu plana girmiş gibi sayılabilir. 
Bazı teşvik tedbirlerinden yararlanacaktır. 

Soru-Katma Değer Vergisi tüm yurtta olduğu 
gibi, şehrimizde ve ilimizde de perişanlık 
içinde. Kolaylaştırıcı, çözümler için neler 
düşünüyorsunuz? 

Cevap-Bu vergi, ileri ülkelerin uyguladığı 
bir vergidir. Bizde de biran önce uygulamaya 
geçilmesi çok yerinde olur. Bu vergi, vergi 
kaçakçılığını önleyecektir. Yavaş yavaş halk 
alışacaktır. 

Soru-Gaziantep'in kaybettikleri için bir 
teşebbüsünüz oldu mu? Tıp Fakültesi, Gaziantep 
il radyosu, bölge müdürlükleri gibi teşebbüsünüz 
oldu ise etkinlik durumunuz nedir? 

Cevap-Ben bölge müdürlüklerinin çok 
yararlı olduğuna inanmıyorum. Vaktiyle 
kurulmuşlar, birçok yere dağılmışlar. Şimdi 
düzenleme yapılıyor. Bir iki bölge müdürlüğünün 
Gaziantep'e ekonomik ve sosyal yönden 
katkısı yoktur. Tıp Fakültesi sorunuzu şöyle 
açıklayayım. Biz yalnız fakülte istemiyoruz. Biz 
üniversite istiyoruz. Tıp fakültesinden önce, 
birkaç, fakülteyi içine alan bir üniversite şart 
olmuştur. Tıp fakültesi için bazı girişimlerimiz 
var. Üniversite konusu kanunla çözümlenebilir. 
Birtakım faaliyetler var. Sonuçlanacağını ümit 
ediyoruz. 

Soru-ilimizde işsizlik başını almış gidiyor. 
Çözüm yolları konusunda bir teşebbüsünüz var 
mı? Neler düşünüyorsunuz? 

Cevap-Hükümetin GAT projesi, işsizliği azaltıcı 
etkilerde bulanacaktır. 1985- 86 yılında, devlet 
yatırımları, özel sektör teşvik pirimler yeni iş 
alanları açacaktır. Bu işsizliği azaltacaktır.

ANAP kurucularından ve Genel İdare Kurulu üyesi Feridun Demsoy’la konuştum
SORU: Arpa ihracından 500 milyon kazanmışsınız... SORU: Mustafa Taşar’la bir şirketiniz varmış...

Olağanüstü kurultay 
kararı gecikmiş bir karar

Olağanüstü kurultay kararının 
gecikmiş bir karar olduğunu, çünkü imza 
kampanyalarınım kurultay isteğini açıkça 
ortaya koyduğunu ifade eden Mustafa 
Yılmaz, "Olağanüstü kurultay keşke daha 
önce yapılsaydı. Olağanüstü kurultayın 
gerçekleşmesi için çok sayıda imza 
toplanmış, ancak olağanüstü kurultay talebi 
reddedilmişti. Şimdi mecburiyet karşısında 
olağanüstü kurultay olacak: Mecburiyet 
karşısında yapılacak olan olağanüstü 
kurultayda, genel başkan, parti meclisi, 
ve parti disiplin kurulu olmak üzere parti 
merkezinin tamamı yeniden belirlenecek" 
dedi. 

Çözümler salon dışında aranmaz
Disiplin kurulunun kararına saygılı 

olduklarını, ancak kendisinin zaten ihraç 
istemine karşı olduğunu, bu tür durumlarda 
çözümün demokratik platformlar olan 
seçim salonlarında bulunması gerektiğini 
vurgulayan Yılmaz, "Disiplin kurulunun 
aldığı karara saygı duymak lazım. Anlaşılan o 
ki disiplin kurulu üyelerinin üze rinde halkın 
aldığı kararın ve kamuoyu baskısının etkisi 
büyük oldu. Keşke ihraç kararı hiç gündeme 
gelmese ve seçime gidilse, demokratik 
usullerle Sarıgül'ün kalıp gideceğine karar 
verilse çok daha iyi olurdu.

Ben hiçbir zaman ihraç kararından yana 
değildim, bu nedenle disiplin kurulunun 

kararını olumlu ve saygıyla karşılıyorum. 
Salon dışında yapılacak herhangi bir olay, 
Sarıgül'e belki fayda sağlardı, ancak partiye 
zarar verirdi. Salon dışına atılmayıp, salon 
içinde demokratik bir yarış yapılırsa, CHP 
kazanırdı ve öyle olacağına inanıyorum" 
şeklinde açıklama yaptı.

Adaylardan biri Sarıgül
CHP genel başkanlığı konusunda şu anda 

en belirgin adayın Şişli Belediye Başkanı 
Mustafa Sarıgül olduğunu, ancak Deniz 
Baykal'ın aday olup olmayacağını bilmediğini, 
iki adaydan başka ihtimal de bulunmadığını 
belirten Yılmaz, "Deniz Baykal aday olur 
mu, yoksa bir başkasını işaret eder onu mu 
destekler bilmiyorum. Fakat Sarıgül'ün aday 
olacağı kesin" diye açıklamada bulundu.

Adaylar kadar kadrolar da önemli
CHP genel başkan adayları kadar 

kadrolarının da önemli olacağını, kendisinin 
de adaylara oy verirken kadroyu göz önünde 
bulunduracağının altını çizen Yılmaz, "Nasıl 
ki CHP Yüksek Disiplin Kurulu'nun verdiği 
karara saygı duymak gerekirse, seçimin 
sonuçlarına da saygı duymak gerek. Genel 
başkanlar kadar genel başkanların ekipleri 
de önemli. Bu nedenle adayların yanı sıra 
yanlarındaki kadrolara da bakacağız. Ancak 
şu an şu ya da bu demek için biraz erken. 
Beklemek lazım" diye konuştu. Yurt genelinde 
bin 200'ün üzerinde Gaziantep'te ise 23 
delegenin oy kullanacağını, Gaziantep'te genel 
anlamda Baykal karşıtlığının var olduğunu 

belirten Yılmaz, "Yurt genelinde ne sonuç 
çıkacağını elbette bilmek zor. Gaziantep 
açısından değerlendirecek olduğumuzda 
genel anlamda Gaziantep'te bir Baykal 
karşıtlığının hakim olduğu görülür" dedi.

Baskı altında kalmadan 
adil bir karar verdiler

CHP İl Başkanı Duran Ergetir ise, 
Mustafa Sarıgül’ün ihraç edilmemesinin 
olumlu bir karar olduğunu, parti disiplin 
kurulunun adil ve baskı altında kalmadan 
karar verdiğini söyledi. "CHP Disiplin 
Kurulu'nun özgür iradesiyle en doğru kararı 
verdiğini düşünüyorum" diyen Ergetir, 
"Arkadaşlarımız baskıya boyun eğmediler. 
MKYK yargısız infaz yapıyordu. Çoğunluk 
sağduyulu davrandı ve sonuç olarak 
sağduyu hakim geldi. Sarıgül'ün ihracı 
gerçekleşmedi" dedi.

CHP içerisindeki tartışmalar 
CHP'ye zarar veriyor

Kendilerine yazılı bir açıklama 
gelmediğini, ancak olağanüstü kurultay 
kararının da olumlu bir karar olduğunu 
ifade eden Ergetir, "CHP içerisindeki 
tartışmalar CHP'ye zarar veriyor. Olacak 
kurultayın ardından bunun bir an önce 
bitmesi lazım" dedi. Seçimin Baykal ve 
Sarıgül arasında geçeceğini üçüncü bir 
adayın çıkma ihtimalinin bulunmadığını 
belirte Ergetir, Gaziantep'in genel yapı ve 
genel merkeze muhalefet olduğunu sözlerine 
ekledi.

Yargısız infaz yapacaklardıYargısız infaz yapacaklardı
Cumhuriyet Halk Partisi Yüksek Disiplin Kurulu üyelerinin Mustafa Sarıgül için ihraç 

isteminin reddinin olumlu bir karar olduğunu belirten CHP Gaziantep Milletvekili 
Mustafa Yılmaz, bu karar üzerine CHP Genel Başkanı Deniz Baykal'ın olağanüstü 

kurultay çağrısı yapmasının da zorunluluktan kaynaklandığını söyledi. Yılmaz, 
olağanüstü kurultay kararının geç bile kaldığını ifade ederken, CHP İI Başkanı Duran 
Ergetir, Gaziantep'in genel merkeze muhalefet eden bir yapıdan oluştuğunu dile getirdi.

İşçiler aç, işveren borçlu
Gaziantep genelinde gıda üreten 

fabrikaların büyük bölümünün 
kapasitesinin altında çalıştığını, buna 
rağmen işçi çıkardıklarını belirten Özcan, 
"Yıllardır sanayicinin, işçinin emeğinin 
karşılığını ödemediğini, SSK primlerini 
düzenli yatırmadığını söyler dururdur. 
Söylediklerimizin arkasında halen 
duruyoruz. İşini layıkıyla yapan işçisinin 
alın teri kurumadan ücretini ödeyen 
sanayiciler var" dedi.

Özcan, "Ancak bunların yanında işçiyi 
sömüren ciddi bir kesim de var. Tüm 
bunlara rağmen biz olaylara sanayicinin 
penceresinden de bakıyoruz. Çok 
nesnel bir bakış açısı oluşturduğumuzda 
sanayicilerin de çok iyi durumda 
olmadığıyla karşılaşıyoruz. Trilyonların 
bağlandığı bir tesis kapasitesinin yarısı 
kadar bile üretim yapamıyorsa, işçilerinin 
SSK priminin borcunu ödeyemiyorsa, 
vergilerini ödeyemiyorsa burada karlılıktan 
söz edilebilir mi? Biz biliyoruz ki firmaların 
büyük bölümünün vergi borçları ve 
işçilerinin SSK pirim borçları duruyor. Bir 
de bankaların bunlara verdiği kredileri 
geri aldığını düşünseniz ortada ne fabrika 
kalır ne de işletme. Oysa bu şartlarda olan 
yüzlerce işyeri var" şeklinde açıklama yaptı.

Kalkınıyoruz da neden 
çocuklarımız sokakta?

İşçileri aç ve işvereni gırtlağına kadar borç 
batağında olan bir ülkede sürekli ekonomik 
iyileşmeden söz edilmesinin toplumla alay 
etmek anlamına geldiğini ve hükümetin 
borçlu medyayı yanına alarak halkı 
kandırdığını belirten Özcan, "Hükümet, 
ekonomiye IMF'ye, siyaseti de AB'ye teslim 
etmiş, kendisi de insanlarını oyalamakla 
zaman geçiriyor. Halkına açlık sınırının 
altında bir ücreti reva gören, üreticisinin 
önünü kesmek için sınırsız ithalatı dayayan 
bir hükümet nasıl ekonomik iyileşmeden 
söz eder, anlamak mümkün değil. Hadi 
her şeye rağmen toplum olarak ekonomi 
iyiye gidiyor da biz yanılıyoruz diyelim. 
O zaman neden kalkınamıyoruz? Neden 
borçlarımız artıyor? Neden üretim artmıyor 
da işsizlik ve açlık artıyor? Hadi bunları da 
geçelim, neden kalkınıp zenginleşiyoruz 
da çocuklarımızı okutamayıp, açlığa ve 
yoksulluğa teslim ediyoruz. Neden sokakta 
kalan çocuklarımız bally ve tiner bağımlısı 
oluyor? Neden cep telefonunu alabilmek 
için insanlar sokak ortasında öldürülüyor? 
Neden genç kızlarımız ve kadınlarımız 
sokak ortasında çantalarındaki üç kuruşu 
alınmasın için yerlerde sürükleniyor?" diye 
konuştu.

Özcan, AKP Hükümeti'nin toplum 
sorunlarına ve ülke ger- çeklerine uzak, 
kendi hayal dünyasında başını kuma 
gömerek zaman geçirdiğini ifade etti.

Gerçekler halktan saklanıyor
Türkiye'nin iç borç ve dış ticaret cari açığının giderek büyümesinin 

çok ürkütücü olduğunu dile getiren Tek Gıda İş Sendikası Şube 
Başkanı İzzet Özcan, "Türkiye'de insanların yaşam standardı mı 
yükseldi, üretim mi arttı, işsizlik mi azaldı, elbette hayır. Tam 
tersine insanların hayat standardı düşüyor, işsizlik artıyor, açlık 
ve yoksulluk sınırı giderek derinleşiyor. Buna rağmen birileri bu 
ülkede ekonominin iyiye gittiğini aç ve açıkta kalan halka kabul 
ettirmeye çalışıyor. Gerçeklerin halktan, saklanması ve insanların 
yanlış bilgilendirilmesi son derece talihsiz bir politika" dedi.
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

ŞAŞIRMADIM

Çocukluğum ve üniversite çağım Ankara’da geçti. 
Ortaokul ve Lise dönemimde ise Ankara dışında 
yatılı okuduğum şehirlerde, günlük konulardan uzak 
yaşadığımı hatırlarım. Bu 1950 ve 1960’lı yıllarda gelişen 
bazı siyasi olaylar, aklımda iz bırakmadı desem yalan 
olur. Sadece iktidarda kalabilmek adına çok oyunlar 
oynandı o tarihte, hafıza kayıtlarımda okuduklarım ve 
yaşadıklarım derin iz olarak kalmış. Sandık başında 
oy sayımında cinayet bile işlendiğini hatırlarım. Kimi 
kasabaların il haline dönüşmesi yanında, il olan şehirlerin 
ilçe haline geri dönmesini de bu tarihlerde gördük. 
1954 seçimlerinin hemen ardından tenzili itibar adına 
Nevşehir’e bağlı bir ilçeye dönüştürülen Kırşehir, 19 
Haziran 1957 de kabul edilen 9637 sayılı kanunla tekrar 
il statüsüne yükseltilerek iadeyi itibarı yaşadı, Osman 
Bölükbaşı’nın memleketi, Kırşehir.  

Osman Bölükbaşı Türk siyasi tarihinde bir semboldü 
bahsettiğim senelerde. Halktan bir insan aslında, 1913 
yılında MUCUR’da doğan Osman Bölükbaşı, İstanbul 
Erkek Lisesi mezunu ve Fransa’da Nancy Üniversitesi’nde 
Matematik tahsili yapmış değerli bir hoca idi. 1946’da 
Demokrat Parti’ye katılan Osman Bölükbaşı daha sonra 
Demokrat Parti’den ayrılıp Millet Partisi adı ile kendi 
partisini kurdu. 1953’de laiklik karşıtı olduğu gerekçesi ile 
bu parti kapatıldı. 

Osman Bölükbaşı, İsmet İnönü’ye suikast planlaması 
tevatürü ile tutuklandı, daha sonra serbest bırakılmıştı. 
1954’de bu sefer Cumhuriyetçi Millet Partisi adı ile bir 
parti daha kurdu değerli siyasetçi. Daha sonra Kırşehir 
ilçeye dönüştü ve Nevşehir’e bağlandı. 

1957 seçimlerinden evvel Osman Bölükbaşı, Meclisin 
manevi şahsına hakaret ettiği gerekçesi ile tutuklanmıştı. 
Bu arada kendi doğduğu HASANLAR Köyü de bir karar 
ile Kırşehir’den çıkarılıp Nevşehir’e bağlandı. Seçimlerde 
milletvekili seçilen Osman Bölükbaşı’nın hapishanede 
yemin ederek milletvekilliği tescil edilmiş oldu ve 
hapisten çıktı. 

OSMAN BÖLÜKBAŞI daha sonra partinin ismini, 
1969’da değiştirip MHP adına dönüştürdü. Osman 
Bölükbaşı Türk siyasi tarihinde önemli bir şahsiyet 
dediğim bundan dolayı. 

Bütün bu siyasi oyunları Ankara’da yaşadık. Evlenip 
çoluk çocuğa karıştığımda yaşadığım ev Ankara Kocatepe 
semtinde Yardım Sevenler Derneği’nin hemen yanında 
idi. Çocukların bir yuvada sosyalleşmeleri için fazla uzağa 
gitmemek adına, Kızılırmak Sokak 26 numarada bulunan 
çocuk yuvasına vermiştik her iki çocuğumuzu. 

Bayındır Sokağın bitişinin tam karşısındaki 
hafif tepenin üstündeydi bu yuva. İki katlı, tipik 
Ankara evinden yuvaya dönüştürülmüş bir bina idi. 
Çocuklarımız yürüyerek yuvaya gidip, akşam da 
yürüyerek eve gelirlerdi. Mithat Paşa Caddesi Kızılırmak 
Sokağa geldiğinde biter, bir sol bir sağ ile Dr. Mediha 
Eldem Sokak olurdu. Eşim sabah çocuklarla beraber 
yuvaya gider, yuva yönetim kadrosu ile akşama kadar 
sohbet edip, mesai bitiminde çocukları alarak eve 
dönerdi. 

Kocatepe Camii inşaatı henüz başlamadığı bir tarihti bu 
bahsettiğim günler.   

Yine böyle bir Cuma günü sabahın erken saatlerinde, 
tarih 24 mart 1978. Hava soğuk, yuvanın önünde park 
edilmiş Anadol ‘station’ marka bir araca sahibi yaklaşır. 
Anahtarı ile aracın kapısını açar, içine binerken, biraz 
ilerde köşede bekleyen iki kişi koşarak aracın yanına 
gelirler. Biri kalın bıyıklı uzun boylu, elinde tabanca ile 
yaklaşıp araçta bulunan genç adama altı el ateş eder ve 
oradan koşarak Kızılırmak Sokağın sonunda bulunan 
merdivenlerden aşağıya giderler. 

Yuvada oturan yöneticiler bu cinayeti an be an görürler. 
Araçta öldürülen genç adam devletin kahraman savcısı 
DOĞAN ÖZ.  

Seneler sonra bir yaz günü deniz kenarında esmer, 
yüz hatlarından yıpranmış olduğu belli olan bir kadınla 
sohbet ettik eşimle. İsminin SEZEN olduğunu söyleyen 
kadın, soyadını söyleyince irkildim. SEZEN ÖZ, 
öldürülen DOĞAN ÖZ’ün eşi idi. Sohbet devam ettiği 
süreçte, rahmetli eşini kimlerin ve neden öldürdüğünü 
anlattı. 

Doğan Öz, Ankara Cumhuriyet Başsavcı yardımcılığı 
yaptığı 1970’li senelerde, MHP’li ülkü ocakları üyesi 
gençlerin, irtibatlı olduğu Özel Harp Dairesine bağlı bazı 
yasa dışı faaliyetlerin ve cinayet dosyalarının üzerine 
cesurca giden bir savcı olduğunu anlatmıştı Sezen Hanım. 
Bazı kişilerin Savcı beye sorduğu şu soruya, ‘Hangi 
Fraksiyona yakınsın?’ cümlesine verdiği kalıp bir cevabın 
‘Sosyalizmin bütün renklerini seviyorum, ama kendimi 
hiçbir fraksiyonda kabul etmiyorum’ diye eşi ÖZ’ün 
cevabını söylemişti, Sezen Hanım.  

Suikastın yapıldığı tarihten kısa bir süre önce, 
hazırlamış olduğu ‘Kontrgerilla Raporu’nu, dönemin 
Başbakanı Bülent Ecevit’e verdiği bilinir. 

Doğan Öz kıymetli bir vatan evladı idi. Cinayete kurban 
gitmesi, yine hukukçu olan eşini sarsmış, ancak çocukları 
BENGİ, TURAN ve HAKAN’a hem anne hem baba 
olmaya çalışan Sezen Hanım, çocuklarını yetiştirmek, 
hak ve adalet aramak için azimli, güçlü bir kadındı. 

Doğan Öz’ü öldüren İbrahim Çiftçi, suçunu itiraf eder. 
Yakalanıp yargılanır. Yargılanması sırasında verdiği ifade 
de şöyle bir cümlesi var ‘Eski Ankara Ülkü Ocakları 2’inci 
Başkanı Hüseyin Demirel ve halen Muzaffer Üstünel adlı 
şahsı öldürmek suçundan gıyabı tutuklama müzekkeresi 
bulunan Hüseyin Kocabaş’ın verdiği talimatla öldürdüm. 
Tabancayı da Hüseyin Demirel verdi’. Bu ifade mahkeme 
kayıtlarında bulunmakta. Katil İbrahim Çiftçi 6 yıl 9 ay 
hapishanede yatar. İdam cezası ile yargılanan katil, ne 
oldu da 6 yıl 9 ay sonra tahliye oldu diye sorunuz olabilir. 
Ben de sizin gibi nasıl bir yargı diye sordum kendi 
kendime.

Üstüne üstlük bu Savcı katili İbrahim Çiftçi’nin, 
Ankara’dan MHP listelerinden milletvekili adayı 
olduğunu biliyor muydunuz? 

Gelin bu yapıda bir başka olayda paralellik arayalım. 
Benzer o kadar çok yönleri var ki yakın tarihte yine 
aynı yapıdan verilen bir talimatla Sinan Ateş, eski dava 
arkadaşları tarafından, sokak ortasında öldürme talimatı 
tetikçiye azmettirilmekte. Yapıyı yönetenler değişmekte, 
ama yapı değişmemekte. 

Benzerliğe siz şaşırdınız mı?  
Ben hiç şaşırmadım diye bir sözüm geldi söyledim hem 

nalına hem mıhına. 

Fiyat günün koşullarına 
göre belirlenmeli

Çolak, ‘’Antepfıstığının 
dikiminden hasadına kadar 
olan uzun yolculuğunda 
çok miktarda parasal gider 
oluşuyor. Çiftçilerimizin 
yaptığı giderlerin ve emeğinin 
karşılığını alması için hasat 
başlamadan boz ve kırmızı 
kabuklu Antepfıstığı fiyatının 
günün koşullarına göre 
belirlenmesi için yetkili 
kurumlar önlem almalı. Ürün 
hasat edildikten sonra yapılan 
çalışmalar çiftçilerimize fayda 
sağlamaz’’ açıklamasını yaptı. 

Son zamanlarda artan 
girdi maliyetleri ile ürün 

maliyeti çok arttı
Antepfıstığının her yıl düzenli 

ürün veren bir bitki olmadığını 
dile getiren Çolak, ‘’Değişen 
iklim koşullarıyla beraber eski 
alışkanlıklar ortadan kalktı. 
Eskiden ‘Var yılı yok yılı’ olarak 

değerlendirilirken bazı yerlerde 
3 yılda bir ürün alınmaya 
başlandı. Özellikle 2024 yılında 
fıstık olmayan ağaçlarda 
gelecek yıl meyve verecek 
karagöz oluşumu genelde 
olmadı. Antepfıstığının bakımı 
beslenmesi zirai mücadelesi 
zor ve masraflı. Her yıl ürün 
alınmadığı için 2-3 yılın 
masraflarının toplamı yüksek 
oluyor ve son zamanlarda 
artan girdi maliyetleri ile ürün 
maliyeti çok arttı’’ dedi.  

Mümkün olduğunca çiftçi
ürünlerini kabala vermesin

Antepfıstığında iki hasat 
döneminin bulunduğunu 
sözlerine ekleyen Çolak, 
‘’Birincisi erken boz kırım, 
ikincisi kırmızı ben olarak 
yapılıyor. Fiyatlandırma her iki 
hasat ürünü için değerinden 
hesaplanmalı. Bazı çiftçilerimiz 
ürünlerini kabala ağaç 
üzerinde satıyor. Kabala verilen 

ürünlerin piyasa şartlarına göre 
getirisi az oluyor. Kabala alan 
kişiler hasat esnasında özen 
göstermediklerinden ağaçlara 
zarar veriyorlar. Mümkün 
olduğu kadar çiftçilerimiz 
ürünlerini kabala vermesinler, 
verseler dahi hasat esnasında 
ağaca zarar verilmemesi için 
bahçede gözlemci olmalarında 
fayda var’’ önerisinde bulundu. 

Fıstığın parasal değeri 
yükseldiğinden hırsızlıkta arttı
Başkan Çolak, ‘’Antepfıstığı 

ürününün piyasa değeri 
yüksek olduğu için son yıllarda 
ağaç üzerindeki ürünlerin 
çalınarak satılması çoğaldı. 
Mahalli güvenlik güçlerimiz 
gerekli önlemeleri alıyorlar 
ancak yine de çiftçilerimizin 
mahalli güvenlik güçlerimizle 
iş birliği yaparak hırsızlığın 
önüne geçilmesi sağlanmalı’’ 
çağrısında bulundu. Haber 
Merkezi 

Çiftçi, tüccar ve stokçulara mahkum ediliyor

10-17 Temmuz 2024 tarihleri arasında Adana, 
Ankara, Antalya, Aydın, Bursa, Balıkesir, 
Diyarbakır, Erzurum, Gaziantep, Hatay, İstanbul, 
İzmir, Kayseri, Kocaeli, Kırıkkale, Konya, 
Malatya, Manisa, Mardin, Samsun, Şanlıurfa, 
Tekirdağ, Trabzon, Van, Yalova ve Zonguldak'ta 
18 yaş ve üzeri 2 bin kişiyle yapılan ankette 
yurttaşlara, "Sizce Türkiye'nin en önemli sorunu 
nedir?" sorusu yöneltildi.

Ankete katılanların yüzde 64.6'sı bu soruya 
ekonomi, enflasyon ve hayat pahalılığı yanıtını 
verdi. Bunu yüzde 6.2 oran ile "Mülteciler" 
cevabını verenler takip etti.

"Adalet" yanıtı ise yüzde 5.5 ile üçüncü sırada 
yer aldı.

Ekonomi/Hayat Pahalılığı: % 64.6
Mülteciler: % 6.2
Adalet: % 5.5
İşsizlik: % 3.4
Eğitim: % 3.0
Güvenlik: % 1.7
Terör:% 1.2
Ahlaki değer kaybı: % 0.6
Başıboş sokak köpekleri: % 0.5
Anayasa: % 0.4
Her şey sorun: % 6.6
Diğer: % 2.4
Sorun yok: % 1.2
Fikrim yok/Cevap yok: % 2.7. cumhuriyet

Vatandaş, en önemli sorun
 hayat pahalılığı dedi

Özpolat, “ 2023 yılı TÜİK verilerine göre ise 
16-17 yaş aralığında 10 bin 471 kız çocuğu 
evlendirilirken, çocuk yaşta evlendirilen kız 
çocuklarının evlendirildikleri erkeklerin 
168’inin daha önce evlenip boşanmış, 600’ünün 
ise 30 ila 45 yaş aralığında olduğu görülüyor’’ 
şeklinde konuştu. 

Deprem kadınları ve kız 
çocuklarını da derinden etkiledi

Deprem toplumun en kırılgan kesimleri 
olan kadınları ve kız çocuklarını daha çok 
etkilediğine dikkat çeken Özpolat, ‘’2021-22 
öğretim yılı verilerine göre deprem bölgesinde 
5-17 yaş grubunda yaklaşık 203 bin 483 çocuk 
eğitim dışındadır. Bu sayının 2022-23 eğitim 
öğretim yılında daha da fazla olması bekleniyor. 
Deprem bölgeleri içinde Gaziantep özelinde 
de çocuk yaşta evlilikler de dahil olmak üzere 
toplumsal cinsiyete dayalı şiddet, sömürü 
ve istismar vakalarının arttığı belirtiliyor’’ 
açıklamasını yaptı. Haber Merkezi 

2023 yılında Antep’te 
960 kız çocuğu evlendirildi

‘Sanal kuyruklarda muayene 
olmayı bekleyen, muayene sırası 
aldığında da 5 dakika ile sınırlı 
muayene yapılabilen bir sağlık 
sistemi gerçekliği var’ hatırlatması 
yapan Sucu, PET taramaları, 
radyolojik görüntülemeler gibi 
tetkikler için bir yıla varan randevu 
süreleri verildiğini hatırlattı. 

Sağlık Bakanı, sesimize
 kulak vermeli

Sucu, ‘’Yeni Sağlık Bakanımızdan 
çok net bir şekilde gerçekten 
halkımızı ve hizmet veren 
emekçileri düşünüyorlarsa sesimize 
kulak vermelerini bekliyoruz. 
İş kolunda ki emek ve meslek 
örgütleri başta olmak üzere, 
halkın örgütlü yapılarından 
olan ve en azından TBMM’de 
bulunan siyasi partileri de dahil 
ederek birlikte sağlık sistemini 
tartışalım. Hep birlikte de yeni 
sağlık sisteminin inşası için birlikte 
çalışma yürütelim diye çağrımızı 
yineliyoruz’’ dedi. 

Halktan katkı katılım payları
ve ilave ücretler alınıyor

Çok sayıda kalemde halktan katkı 
katılım payları ve ilave ücretler 
alındığını belirten Sucu, ‘’Her gün 
yeni bir ilaç SUT kapsamından 
çıkarılıyor. Uzun süre verem, 
çocuk felci, tetanos ve hepatit B 

aşılarımız yoktu. Biz rahim ağzı 
kanserinin önlenmesi için HPV 
aşısı beklerken, bebeklerimiz 
verem, çocuk felci, sarılık 
aşılarını olamadılar. Yaralananlar 
tetanos aşılarını olamadı. Diyaliz 
hastalarımız hepatit B aşılarını 
olamadı. Riskli gruptaki sağlık 
çalışanları hepatit aşılarını olamadı. 
Aşıları erteledik. Sağlığımızı 
kaybettik’’ ifadelerine yer verdi. 

2022 yılında hekime 
müracaat sayısı 

854 milyon 328 bin 
olarak gerçekleşti

Sağlık istatistikleri yıllığı 2022 
verilerine göre kişi başı hekime 
müracaat sayısının 10, kişi başı 
diş hekimine müracaat sayısının 
0,62 ve yatak doluluk oranının ise 
yüzde 58,1 olarak gerçekleştiğini 
hatırlatan Sucu, ‘’OECD ve AB 
ülkelerinde hekime müracaat 6 kez 
civarında iken Koca döneminde 
Türkiye’de yılda 10 kez olmuş. 2022 
yılında toplam hekime müracaat 
sayısı 854 milyon 328 bin 324 
olarak gerçekleşmiş.  2022 yılında 
hekime müracaatın yüzde 39,9’u 
birinci basamak sağlık hizmeti 
veren kurumlara yapılırken, yüzde 
60,1’i ikinci ve üçüncü basamak 
sağlık kurumlarına yapılmış. 
Üstelik AB ve OECD ülkelerinde 

yaşlı nüfusun daha fazla olmasına 
ve hastaneye başvuruya daha 
fazla ihtiyaç duyulmasına rağmen 
oranlarımız oldukça yüksek’’ 
tespitini yaptı. 

Ülkemizde 1000 kişi başına 
düşen hemşire sayısı 2.4

Türkiye’de 2022 yılında 100 
bin kişiye düşen ebe ve hemşire 
sayısı 365, 100 bin kişiye düşen 
hekim sayısının ise 230 olduğunu 
sözlerine ekleyen Sucu, ‘’OECD 
2023 sağlık indikatörleri 
incelendiğinde; her 1000 kişi 
başına düşen hemşire sayısı; OECD 
ülkeleri ortalaması 2011 yılında 
8,2 iken bu sayı 2021 yılında 9.2’ye 
yükselmiş.  2021 yılı OECD sağlık 
istatistiklerinde ülkemizde 1000 
kişi başına düşen hemşire sayısı 
ise 2.4. 2021 yılı OECD sağlık 
istatistiklerinde ülkemizde 1000 
kişi başına düşen hekim sayısı ise 
1.95 olup listenin sonunda yer 
alan Kolombiya’da bu sayı 2.18’dir. 
Listenin başında yer alan Norveç’de 
5.1, listenin sonlarında yer alan 
Macaristan’da 3.49, Estonya’da 
ise 3.47’dir.  Bu ortalamalara da 
aldanmamak lazım. Türkiye’de 
bölgelere göre değerlendirme 
yaptığımızda ise durumun çok 
daha vahim olduğu biliniyor’’ 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Radyolojik görüntüleme ve tetkikler için bir yıl sonraya randevu veriliyor

50-60 yaş arası emeklilere 
yönelik başlatılan ‘Karkamış 
Antik Kenti Turu’ projesi, 
emeklilere unutulmaz bir 
deneyim sunuyor.

Başkan Umut Yılmaz, 
sosyal ve kültürel projelerine 
bir yenisini daha ekleyerek, 
emeklilere yönelik özel bir 
tur projesi başlattı. ‘Karkamış 
Antik Kenti Turu’ projesi 
kapsamında, 50-60 yaş 
arasındaki emekliler, Karkamış 
Antik Kenti’ni ziyaret ederek 
tarihin derinliklerine yolculuk 
yapma fırsatı buluyorlar.

Karkamış Antik Kenti, 
tarihi M.Ö. 3000 yılına kadar 
uzanan ve birçok medeniyete 
ev sahipliği yapmış önemli bir 

arkeolojik alan olarak biliniyor. 
Bu antik kent, Hitit, Asur 
ve Babil gibi medeniyetlerin 
izlerini taşıyor. Şehitkamil 
Belediyesinin düzenlediği 
tur, katılımcılara bu kadim 
medeniyetlerin kalıntılarını 
yakından görme ve tarihi 
bilgilerini artırma fırsatı 
sunuyor.

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, projeyle 
ilgili yaptığı açıklamada, 
“Emeklilerimizin, sosyal hayata 
daha aktif katılım sağlamaları 
ve tarihi değerlerimizi 
tanımaları amacıyla böyle 
bir proje başlattık. Karkamış 
Antik Kenti’nin zengin tarihi, 
katılımcılarımıza unutulmaz 

bir deneyim sunacak. İlerleyen 
dönemlerde benzer projelerle 
vatandaşlarımızı farklı kültürel 
ve tarihi alanlarla buluşturmaya 
devam edeceğiz.” ifadelerini 
kullandı.

Tura katılan emekliler, 
projenin kendilerine hem bilgi 
hem de eğlence dolu bir gün 
sunduğunu söylediler. Turdan 
duydukları memnuniyeti dile 
getiren emekliler, Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz’a teşekkür ettiler.

 ‘Karkamış Antik Kenti Turu’ 
projesinden yararlanmak 
isteyen emekliler, Şehitkamil 
Belediyesi resmi internet sitesi 
üzerinden kolaylıkla başvuru 
yapabilirler. Haber Merkezi

Genç, “Bu şiddet olayları, 
genellikle müdahale gerektiren 
durumlarda veya güvenlik 
önlemlerini uygularken 
gerçekleşiyor’’ şeklinde konuştu. 

Onların haklarını 
korumak için 

mücadelemizi sürdüreceğiz
Türkiye genelinde 315 bini 

erkek ve 58 bini kadın olmak 
üzere toplamda 373 bin aktif özel 
güvenlik görevlisi bulunuyor. 
Adliye, hastane, havalimanı gibi 
kurumlarda çalışan özel güvenlik 
görevlilerinin haklarını korumak 
için mücadeleyi sürdüreceklerini 
sözlerine ekleyen Genç, ‘’Özel 
güvenlik görevlilerinin güvenli 
çalışma ortamlarında görev 
yapmaları için gerekli tedbirlerin 
alınması, şiddet olaylarının 
önlenmesi ve saldırıya uğrayan 
görevlilere destek sağlanması 
gerektiğine inanmaktayız. ‘Özel 
Güvenlik Her Yerde’ sloganıyla, 
özel güvenlik görevlilerimizin 
toplumdaki varlığına dikkat 
çekmeyi ve onların haklarını 
korumak için mücadelemizi 
sürdürmeyi amaçlıyoruz’’ 
ifadelerini kullandı. 

Özel güvenlik görevlileri 

toplumun ayrılmaz bir parçası 
haline geldi

Yirmi yıl önce, kamu düzeni ve 
halkın güvenliği için yola çıkan 
özel güvenlik görevlilerinin, 
bugün toplumun ayrılmaz 
bir parçası haline geldiğini ve 
önemli bir meslek grubunu 
oluşturduğunu sözlerine ekleyen 
Başkan Genç, ‘’Özel güvenlik 
görevlilerimizin fedakârlık ve 
özveriyle görevlerini yerine 
getirdiklerini biliyoruz. Hayatın 
her anında ve her alanında, 
gece gündüz demeden hizmet 
eden bu kahramanlarımıza 
teşekkürlerimizi sunuyoruz. 
Güvenlik-İş Sendikası olarak, 
onların haklarını savunmak ve 
çalışma koşullarını iyileştirmek 
için var gücümüzle çalışmaya 
devam ediyoruz’’ şeklinde 
konuştu. 

Özel güvenlik görevlilerinin 
haklarında iyileştirme 

yapılması için TBMM’ye teklif 
sunduk

Özel güvenlik görevlilerinin 
haklarında iyileştirme yapılması 
için Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’ne teklif sunulduğunu 
sözlerine ekleyen Genç, ‘’Özel 

güvenlik görevlisi olarak çalışılan 
her 360 güne karşılık 60 gün fiili 
hizmet süresi zammı verilmesi 
amaçlanıyor. Böylece her 10 
yılda 600 gün yıpranma hakkı 
elde edecekler, bu sürenin yarısı 
kadar erken emekli olabilecekler. 
Ayrıca özel güvenlik görevlileri 
başta havaalanları olmak 
üzere, görev yaptıkları birçok 
noktada uyuşturucu madde 
yakalanmasını sağlıyorlar. Bu 
tür yakalamalarda emniyet 
görevlilerine, taltif olarak 
adlandırılan para mükâfatları 
veriliyor. Bu haktan özel 
güvenlik görevlilerinin de 
yararlandırılması öngörülüyor’’ 
diye konuştu.

Genç, ‘’Özel güvenlik 
görevlilerinin büyük bir kısmı 
silahlı olarak görev yapıyor. 
Barajlar başta olmak üzere bazı 
yerlerde uzun namlulu silahlarla 
nöbet tutuyorlar. Teklifte, görevi 
başında yaralanarak engelli hale 
gelen veya ölen özel güvenlik 
görevlilerinin mirasçılarına 
tazminat ödenmesi, şehitlik 
ve gazilik hakkı verilmesi 
öngörülüyor’’ dedi. Haber 
Merkezi 

Özel güvenlik görevlileri saldırıya maruz kalıyorlar

Son günlerde zorunlu sigorta yaptırmak 
isteyen bireylerin, sigorta şirketi bulmakta ciddi 
zorluklar yaşadığını dolayısıyla bu durumun, 
ülkemizdeki sigorta sektörü için endişe verici bir 
tablo ortaya koyduğunu ve birçok insanı mağdur 
ettiğini söyledi. 

Yiğit, ‘’Zorunlu sigorta, bir yandan bireylerin 
hayatlarını garanti altına alırken, diğer yandan 
toplumsal bir dayanışma ve güven ortamı 
sağlıyor. Ancak şu anki piyasa koşulları nedeniyle 
sigorta şirketleri, belirlenen fiyatların kendilerine 
uygun olmadığını düşünmektedirler. Bu durum, 
sigorta taleplerini karşılamakta zorlanan 
şirketlerin artmasıyla sonuçlanıyor’’ ifadelerini 
kullandı.

Mağduriyetin giderilmesi
için yapıcı adımlar atılmalı

Sigorta şirketlerinin, belirlenen 
fiyatların altında sundukları hizmetlerin 
sürdürülebilirliğini sağlamak adına aldıkları 
bu kararla, birçok bireyin zorunlu sigorta 
yaptırma imkânından yoksun kaldığını ve ciddi 
bir mağduriyet yaşadığını sözlerine ekleyen 
Yiğit, ‘’Sürecin bireyler üzerindeki etkisi ise 
sadece maddi kayıplarla sınırlı kalmamakta, 
aynı zamanda bireylerin güvenlik hissini de 
zedeliyor. Bu sorunun çözümü için hem sigorta 
şirketlerinin hem de düzenleyici kurumların 
acil olarak bir araya gelerek çözüm önerileri 
geliştirmesi gerekiyor. Sigorta fiyatlarının 
belirlenmesi sürecinde daha esnek politikaların 
uygulanması ve bireylerin mağduriyetlerinin 
önlenmesi adına yapıcı adımlar atılması büyük 
önem arz ediyor’’ tespitini yaptı. 

Binlerce vatandaş sigorta mağduru

Emekliler, Karkamış Antik Kenti’ni gezdiEmekliler, Karkamış Antik Kenti’ni gezdi


